



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Matériel and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub – Fredericton / Centre d'approvisionnement – bureau de Fredericton
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop
Fredericton (N-B) E3C 2M6

30002426

27 June / juin, 2022

**Subject/ Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION 30002426
Acoustic Surveys and Experimental Gillnetting of Local Spawning Beds
for Fall Herring - Relevés acoustique et aux filets maillants expérimentaux
sur les frayères locales de hareng d'automne**

ADDENDUM #1

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum (#1) is hereby issued.

DELETE: Tender Closing Date - June 29, 2022

INSERT: Tender Closing Date - July 5, 2022

Questions and Answers

Question 1: Is the maximum price per strata per night reviewable? I noted that they are the same as last year. As we know, the cost of living and all expenses have all increased at a faster rate and diesel has doubled since 2021.

Answer 1: DFO has removed the maximum price per strata for the firm year period and are also removing the options years from the solicitation.

Revisions to RFP documents:

DELETE:

4.2 Basis of Selection – Highest Combined Rating of Technical Merit and Price

6. **Task 2:** A fixed budget is available of \$600 per night up to a maximum of \$3000 (5 nights) for each region.
7. **Task 3:** A fixed budget is of \$180 per day of up to a maximum of \$900 (5 days) for commercial sampling in regions 6 is available. A fixed budget of \$300 per day up to a maximum of \$1500 (5 days) for sampling the experimental gillnet in region 6 is available.

6.4 Term of Contract

6.4.2 Option to Extend the Contract

The Contractor grants to Canada the irrevocable option to extend the term of the Contract by up to two (2) additional one (1) year period(s) under the same conditions. The Contractor agrees that, during the extended period of the Contract, it will be paid in accordance with the applicable provisions as set out in the Basis of Payment.

Canada may exercise this option at any time by sending a written notice to the Contractor at least 15 calendar days before the expiry date of the Contract. The option may only be exercised by the Contracting Authority, and will be evidenced for administrative purposes only, through a contract amendment.

INSTRUCTIONS TO BIDDERS ON COMPLETING ANNEX "B"

Task 2: A maximum price of \$600 per night up to a maximum of \$3,000 (5 nights) for each region (2, 3, and 6) is available for task 2, depending on the number of nights of fishing the experimental net.

Task 3: A maximum price of \$180 per day of commercial sampling throughout the commercial herring season up to a maximum of \$900 (5 days maximum) for region 6 is available. A maximum price of \$300 per day of sampling the experimental gillnet up to a maximum of \$1,500 (5 days maximum) for region 6 is available, depending on the number of nights the experimental net is fished.

ANNEX "B" BASIS OF PAYMENT

Option Year 1 and Option Year 2 Tables in their entirety

ADDENDA N° 1

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 1 est émis.

SUPPRIMER : Date de clôture des soumissions - 29 juin 2022

INSÉRER : Date de clôture des soumissions - 5 juillet 2022

Questions et réponses:

Question 1: Le prix maximum par strate et par nuit est-il révisable ? J'ai noté qu'ils sont les mêmes que l'année dernière. Comme nous le savons, le coût de la vie et toutes les dépenses ont augmenté à un rythme plus rapide et le diesel a doublé depuis 2021.

Réponse 1 : Le MPO a supprimé le prix maximum par strate pour la période d'un an ferme et supprime également les années d'option de l'appel d'offres.

Révisions apportées aux documents de la DDP :

SUPPRIMER :

4.2 Méthode de sélection

- Tâche 2 :** Un prix maximum de 600 \$ par nuit jusqu'à un maximum de 3000 \$ (5 nuits) pour chaque région.

7. **Tâche 3 :** Un prix maximum de 180 \$ par jour jusqu'à un maximum de 900 \$ (5 jours) pour d'échantillonnage commercial dans région 5 et 6. Un prix maximum de 300 \$ par jour jusqu'à un maximum de 1500 \$ (5 jours) pour d'échantillonnage le filet maillant expérimental dans région 5 et 6.

6.4 Durée du contrat

6.4.2 Option de prolongation du contrat

L'entrepreneur accorde au Canada l'option irrévocable de prolonger la durée du contrat pour au plus deux (2) période(s) supplémentaire(s) d'une (1) année(s) chacune, selon les mêmes conditions. L'entrepreneur accepte que pendant la période prolongée du contrat, il sera payé conformément aux dispositions applicables prévues à la Base de paiement.

Le Canada peut exercer cette option à n'importe quel moment, en envoyant un avis écrit à l'entrepreneur au moins 15 jours civils avant la date d'expiration du contrat. Cette option ne pourra être exercée que par l'autorité contractante et sera confirmée, pour des raisons administratives seulement, par une modification au contrat.

Instructions aux soumissionnaires pour remplir l'annexe "B"

Tâche 2 : Un prix maximum de 600 \$ par nuit jusqu'à un maximum de 3000 \$ (5 nuits) pour chaque région (2, 3, et 6) est disponible pour la tâche 2, selon le nombre de nuits de pêche au filet expérimental.

Tâche 3 : Un prix maximum de 180 \$ par jour d'échantillonnage commercial pendant la saison de pêche pour le hareng jusqu'au maximum de 900 \$ (5 jours maximum) à région 6 est disponible. Un prix maximum de 300 \$ par jour d'échantillonnage le filet maillant expérimental jusqu'au maximum de 1500 \$ (5 jours maximum) à région 6 est disponible, cependant le nombre de nuits de pêche au filet expérimental.

APPENDICE "B" Base de paiement

Année d'option 1 et tableaux de l'année d'option 2 dans leur intégralité